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Hallituksen kokous 26/2023

Aika: 28.09.2023, klo 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, A106

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen (etänä)

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen (saapui kohdassa 8.2)

Muut läsnäolijat
Antti Komulainen

Kalle Keinonen (poistui kohdassa 10.1)

Iida Kääpä

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.18.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Kerttu jaMarkus.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohta 8.4 “Uusien toimihenkilöiden nimittäminen” ja siirrettiin seuraavia kohtia

vastaavasti.

Hyväksyttiin esityslista mainituin muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Elias ilmoitti, että tänään on eväänä popcornia, jääteetä, kivennäisvettä, purkkaa, suklaa-

ja kanelikeksejä ja glögiä.

Elias ilmoitti, että kokouksessa on vierailemassa Kalle, Antti ja Iida.

6. Kuulumiskierros



Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Inkeri:Kuuluu ihan hyvää. Taas tuntuu, että on paljon hommaa. Teki tosi bängerin

rapujuhlajulisteen Boston Promenadelle.

Kerttu: Ihan hyvää kuuluu, vähän laginen olo. Saa nähdä, tuleeko ensi viikolla paikalle niin,
että kaikki hajoaa, mutta ainakin vielä menee hyvin. Ilmoittautunut ylihuomenna

lauantaina yösuunnistukseen Lappeenrantaan, sen jälkeen pieni logistiikkahaaste kun

pitäisi jonottaaMarathonille.

Iida:Droppasi softengin, hyvää siis kuuluu.
Antti:Onnellinen siitä, että Iida droppasi softengin. Odottanut järjestöjännää, hauskaa.

Kalle:Mukavaa olla paikalla, haluaa vähän katsella, miten täällä kokouksissa hommat

toimii.

Markus: Eilen oli Metrocrawl, oli hyvä setti, mutta pitkä päivä. Pitää vielä jaksaa vähän

vääntää. Viime viikolla oli hauska reissu Lappiin.

Martsu:Kriisi oli päällä, mutta nyt selvitetty. Oli eilen virkistäytymässä Inkan ja Ilarin

kanssa.

Anni:Ärsyttää olla epämääräisesti kipeänä, onneksi ei oo paha tauti, vaan on ihan elävien

kirjoissa. Varmuuden vuoksi lepäilee vielä tänään viikonlopun koitoksia varten. On

ruvennut pohtimaan erilaisia tapoja, miten välttää työnteon loppuelämäksi. Jos joku, joka

voi elättää tuloillaan kaksi ihmistä haluaa palkintovaimon, niin hit me up! Ei jaksa enää

tehdä oikeita töitä. Marathon-jono kuumottelee jo nyt.

Elias:Kiireistä, mutta vielä menettelee. Oli viikonloppunamökillä poikain kanssa.

Keskiviikkona puolestaan oli improkeikalla Keilaniemessä, hauskaa. Kohtapuoliin jälleen

kertausharjoitukseen.

Poissaolevat:

Tuomas: YEEEEETTTT ysviluentooo!! [Siteerasi Esa Saarisen Poikarakkaus-kappaletta]
Markku: Laitan nämä jo valmiiksi näin tiistaina, mutta eiköhän sama päde vielä torstaina, että
aika sählinkiviikko tulossa, mutta kiva! Paljon olisi koulujuttuja ja työjuttuja tehtävänä, mutta
oon sopinut myös paljon menoa tälle viikolle… Ehkä vähänmanifestoin, että oon sitten
marathon-jonossa koko päivän tosi tehokas.
Inka: Ihan hyvää kuuluu, paitsi että hammas draamaili vaihteeksi ja toi mutkia matkaan.
Onneksi tää uusi on mukavampi kuin edellinen, mutta olisi kiva saada joku pysyvämpi kumppani
jossain vaiheessa. Otacruise-ilmoittautuminen meni ns. vituiksi, niin vähän harmittaa, mutta
katsotaan, piiloudunko johonkin pelastusveneeseen ja lähden sillä tavalla reissuunmukaan.
Allan: [Ei kuulumisia]

Eetu: [Ei kuulumisia]

7. Hyväksyttävät laskut
Ei hyväksytty uusia laskuja.

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Ei hyväksytty uusia jäseniä.



8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Käsiteltiin palautteet tanssikoulutusten järjestämisestä ja excujen laadusta.

Tuomas liittyi kokoukseen ajassa 16.35.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia touhutonnihakemuksia.

8.4. Uusien toimihenkilöiden nimittäminen
Pöydättiin asian käsittely seuraavaan kokoukseen.

8.5. Vaalikokous 31.10.
Merkittiin tiedoksi, että vaalitoimitsijoina toimivat:

● ääntenlaskijat (Martsu, Anni)

● kulunvalvojat (Eetu, Inkeri ja Kerttu)

● eväsvastuu (Tuomas jaMarkus)

● pöytäkirjantarkastajat (Elias jaMarkku)

Loput hallituksen jäsenet jaetaan eri tehtäviin kokouksen ulkopuolella.

Siirryttiin kohtaan 14.

8.6. Haalarien hinta
Haalarien ostohinnaksi onmuodostunut huomattavasti suurempi summa, kuin

mitä budjetissa oli suunniteltu. Keskusteltiin siitä, kuinka suuren osuuden kilta

kattaa haalarien hinnasta, ottaen huomioon tehty budjetointi.

Keskusteltiin lopulta hinnasta, jonka budjetin valossa haalareille voidaan antaa

muodostua.

Siirryttiin äänestämään keskustelun pohjalta:

Pohjana “Maksetaan haalareista niin, että hinnaksi muodostuu 45 €”,

muutosesitys “maksetaan haalareista niin, että hinnaksi muodostuu vähemmän

kuin 45 €” –muutos voitti yksimielisesti.

Siirryttiin äänestämään:

Pohjana “Maksetaan haalareista niin, että hinnaksi muodostuu 43 €”,

muutosesitys “Maksetaan haalareista niin, että hinnaksi muodostuu 42 €” –

pohja voitti äänin 4 puolesta, 3 vastaan, 1 tyhjä.

Päätettiin maksaa haalareista niin, että hinnaksi phukseille muodostuu 43 €.

8.7. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.



9. Viestintä

9.1. Toive ruotsin lisäämisestä kielivaihtoehdoksi nettisivuille
Keskusteltiin mahdollisesta ruotsinkielisestä osiosta killan nettisivuille.

Todettiin, että nettisivujen kääntäminen ja ylläpitäminen olisi liian kuormittavaa

ja ulkopuolelle harhaanjohtavaa ottaen huomioon killan ruotsinkielisen

toiminnan puutteen.

9.2. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

10. Yhteisö

10.1. Vaalifoorumin päivittäminen
Keskusteltiin vaalifoorumin sisällön päivittämisen tarpeesta. Jokainen

hallituslainen tarkistaa oman tehtäväkuvauksensa, ja tämän lisäksi pyytää

omilta vastuutoimareiltaan päivityksiä kyseisten toimareiden omiin

tehtäväkuvauksiin.

Kalle poistui kokouksesta ajassa 17.23.

10.2. Teekkariyhdistystyöryhmän raportti
Käytiin läpi teekkariyhdistystyöryhmän raportti teekkariyhdistyksen

perustamisesta.

10.3. Vuosijuhlaedustukset
Käsiteltiin vuosijuhlaedustukset seuraavasti:

● 151. Teekkariperinnejuhla //Markus jaMartsu

● Aalto BT // Ei osallistuta budjettisyistä

10.4. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin mahdollisesta SCI board brunchista.

11. Tapahtumat
11.1. Haalarisitsit

Merkittiin tiedoksiMarkun terveiset:

“Ilmoittautuminen on auki perjantaihin asti. Nyt (tiistaina) näyttää, että saadaan
vielä houkutella ihmisiä ilmoittautumaan, jotta olisi phuksinen-laulun laulajia
tarpeeksi. Järjestelyt rullaa hyvin. Hauskaa päästä Smökkiin järkkää pitkästä aikaa.”

11.2. Muut esille tulevat asiat
IE:n tekemästä kyselystä erityishuomioiksi haalarisitseille oli tullut positiivista

palautetta. Merkittiin tiedoksi, että toimintamallista olisi hyvä saada käytänne

tulevia sitsejä varten.



12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Tulevat phuksitapahtumat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Unski-jutut on lähteneet rullaamaan, bussit kilpailutettu ja rasteja mietitty.

Hallitus järjestää kaljakroken. Tenkkaa on pyydetty jatkopaikaksi. Mahdollisesti

kulkuvälineenä käytetään normaalia vuorobussia.

12.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

On tullut harmittelua siitä, että TePsy-phukseilla on heikosti samoja kursseja

infolaisten phuksien kanssa. Yritetäänmuodostaa yhteisöä joillain killan

puolesta toteutuvilla tapahtumilla.

Ensimmäinenmegameili lähtee huomenna!

13. MKV-asiat

13.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Ryhmätapaamiset alkavat piakkoin!

Jokin EIT-tapahtumamenee haalarisitsien päälle, joten 10.10. järjestetään

korvaava haalarigaala.

14. Yrityssuhteet

Siirryttiin kohdasta 8.5.

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Killan talous onmallillaan, yritysyhteistyön tulot asettumassa budjetin

mukaisiksi. MetsoOyj on lähtenyt mukaan killan yhteistyökumppaniksi, muita

keskusteluja käydään. Syksylle on tulossa vielä paljon excuja, niille rohkaistaan

osallistumaan. Kiitos myös palautteista!

Palattiin kohtaan 8.5.

15. Opintoasiat

15.1. Perustieteiden kandineuvoston kokous 25.9.
Merkittiin tiedoksi käydyt asiat:



Keskusteltu kielilinjauksista, OPS-suunnittelu on käynnissä edelleen.

Johdatus opiskeluun -kurssin kokonaisuuksia on pohdittu.

15.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

TePsynmaisteri-infoa on järjestelty ja tohtori-infoamietitty.

Oltermannius on pian taas keskustelussa.

16. Muu toiminta

16.1. Sisäinen palauteboksi
Inkeri muistutti hallitusta boksin olemassaolosta.

16.2. Sakkojen päivitys
Kuitattiin Annin sakot viime viikonmunkeilla.

Kuitattiin Eliaksen sakko tämän päivän kokouseväillä.

Merkittiin Eetulle ja Allanille yhdet sakot puuttuvista kuulumisista.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset
Tarkistukset käynnissä, Elias tekee tarkastuksia kahden pöytäkirjan ryppäissä.

17. Muut esille tulevat asiat
Elias selvittää kämppäpämpän tilannetta ja aikataulua.

Joose ja Hanne tulevat kokouksen jälkeen esittelemään tapahtumakohtaisten

häirintäyhdyshenkilöjen konseptia.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 5.10. kello 15.00. Eväsvuorossa Tuomas.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.00.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Kerttu Peura Markus Laine

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


